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Der mødte ingen beboere op i træffetiden 
 
Lejerbo har været nødt til at afbryde samarbejdet med vores vicevært, Flemming. Man er i gang med at 
finde en ny. I første omgang kigger man på de ansøgninger, man modtog sidst. Desværre virker det ikke 
sandsynligt, at der er egnet kandidat. Processen med ansættelse forventes derfor at starte forfra. 
Vi har derfor kun Bjarne som vicevært i, forventeligt, en længere periode. Lokalinspektør Jørgen Jokumsen 
vil tilbringe enkelte dage på kontoret i Odder for at assistere Bjarne. 
Alle kan regne ud, at Bjarne får rigeligt at se til, så bestyrelsen håber, at alle vil hjælpe hvor de kan. Lad 
f.eks. være med at stille affald ved siden af containerne. Har du større ting, som du ikke selv kan bortskaffe, 
stil det da ved skuret på parkeringspladsen ved nr. 32, så Bjarne ikke skal bruge tid på at køre og samle det 
ind. 
Praktiske opgaver, som du måske selv kan løse, vil det være fint, hvis du sparer Bjarne for en opringning 
om. 
Bjarne er ikke bekendt med, hvilke beboerhenvendelser der har været til Flemming i løbet af Bjarnes ferie. 
Har du lavet en aftale med Flemming, er du nødt til at tage fat i Bjarne. Bjarne har allerede fået skældud – 
vær rar behandle Bjarne pænt, ham skal vi gerne holde på! 
 
Budgettet for regnskabsåret 2023/24 blev gennemgået, og der blev kigget på det aktuelt forbrugte. Da vi 
har lidt penge til overs, vil vi købe lidt forskelligt og stille på lager, da budgettet for det kommende år er 
mindre. 
 
Næste møde er tirsdag den 1. oktober. 


